

Signed Document

via <https://min.ebox.nu>



Signed text:

I hereby sign and accept the contents in the PDF file (1) and all agreements therein:

File (1)

Name: QMM #6 2022-06-13.pdf

Size: 57967 byte

Hash value SHA256:

e14e8787a66a94911b05d58ff9fcecdb9c513782f51c61624200558c2f43aa1f

The original file and all signatures are attached to this PDF.

To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.

Signed By 4:

KATARINA LINDMARK

Signed with BankID 2022-06-15 22:43 Ref: d2bb23b1-87f7-4127-b0b3-21a8c01ab181

RIKARD JOHANSSON

Signed with BankID 2022-06-15 21:30 Ref: 988e43a4-add0-4a0f-8977-65108ceb174d


JOHANNES VALCK

Signed with BankID 2022-06-15 21:23 Ref: 75a42f9f-e4e5-418d-8709-3fbe84bbf267

Niloofar Rahmani

Signed with BankID 2022-06-15 21:20 Ref: 4616d16e-264b-41f7-9e03-d9f3e05bb189

QMM#6 2022-06-13

1. Formalia
 - 1.1. Mötets högtidliga öppnande
17:39
 - 1.2. Val av mötesordförande
Rikard kandiderar och väljs
 - 1.3. Val av mötessekreterare
Nilo nomineras och godtar.
Nilo väljs
 - 1.4. Val av två justeringsmän, tillika rösträknare
Joppe nomineras och godtar.
Kat nomineras och godtar.
Båda väljs
 - 1.5. Adjungeringar
Ex får yttranderätt.
 - 1.6. Mötets behöriga utlysande
Utlyst 30/5
Mötet anses behörigt utlyst.
 - 1.7. Anmälan av övriga frågor
Inga fler övriga frågor
 - 1.8. Godkännande av dagordning
Det godkänns
 - 1.9. Föregående mötesprotokoll
 QMM #5 2022-05-24 signerad.pdf

2. Meddelanden

2.1. QM [Qlubbmästare]

Rikard har tillsammans med Simon skrivit mycket. lite invalsprocess och Glenn code of conduct. Har varit på tråkiga möte. Fixat mästar grej till roller. Har varit med SK.

2.2. vQM [Vice Qlubbmästare]

Simon har gjort samma. Mejlat KTH, IP adress tills severna fixat. Alla är skyldiga n öl till Aron. Mycket möte IN.

2.3. SkM [Skattmästare]

Räknar pengar. Tråkigt att det är minus.

2.4. SM [Spritmästare]

Har gjort saker. Inte beställt men gått genom allt full-sprit och priser. Prisändring kommer att ske. De har kollat på en ny nivå av pris som kan eventuellt genomföras. Har pratat med TMEITs sprit mäsatre angående ny kyl. Även märke (short ch drink) för hela sektionen och inte mästeri.

2.5. DM [Dokumentmästare]

Har uppdaterat Qmisks stadgar med nya punkter som hade blivit godkända. Ska ordna överlämning med Emelie. Har fått överlämning över messenger från Anton, tror det borde gå bra då.

2.6. NM [Nätmästare]

Pratade med Simon om överlämning. Simon har varit sjuk så överlämning blir snart.

2.7. IM [Inköpsmästare]

Inget nytt sedan senaste möte. Kollat på utrustning. skrapa trasig.

2.8. INM [Incestmästare]

Inte haft överlämning. Kat har typ koll på. Har gjort doc för att samla ideer. Parkhäng med NKM är planerad. Förfrågan från andra finns. wooop

2.9. KM [Köksmästare]

Lagade mat idag. Vice i Malmö sjuk. (Söder nåstans) Emelie har hjälpt.

- 2.10. PM [Pyntmästare]
Jonathan kommer under sommaren kolla på hur vi kan göra med kallingar osv. yaaaaay <3
Corre (gammal Pynt) Kapshandukar har hon kollat. Sektionen har inte pengar. Blir nog ingen tills ekonomin löser sig. 85kr/st? de är FAKTISKT handukar denna gång. Ska ha överlämning nån gång.
- 2.11. PrM [PR-mästare]
Linnea har börjat ta foto idag. Plz samarbeta! Låna tisha. Annars kan man ta under mottagning.
- 2.12. VM [Vaktmästare]
Vaktat, snusat och ska tvätta. Har åkt hiss!!!! Druckit kaffe.
- 2.13. BA [Beskansvarig]
Har planer. Vill inte avslöja än :o, vi har tillräckligt många flaskor (fel svar) han har fel inställning :(
- 2.14. Övriga [WraQ, Glenn, Ex, Adjungerade]
DVBF

3. Bordlagda ärenden:

3.1 Val av nya poster

3.1.1 Vice pyntmästare

Anledning: En roll som borde vara två personer, för det finns roller som gör mindre som har två personer. Mycket arbete för en person, om man är två hade man kunnat dela upp arbetet.

Röstning: Posten inte blir av. Pga ingen behov.

4. Rapporter:

Inga rapporter sedan föra QMM

5. Festformalia:

5.1. Kommande fester

5.1.1 Brännboll IN VS Flyg - 30/6 Haga Södra

kul kul

5.1.2 Parkhäng NKM - 17/6

De som kommer tidigare än 17:30, plz fixa grill. Blir lekar osv ev bastu! Ta med handduk osv?

5.1.3 Vinbrännboll a la Qmisk - 9/7

Ta med vatten, ovve. Det är en dunder fest

5.2. Festade fester

5.2.1 På spåret sittning - 28/5 Gröna Villan Socionomernas

Ingen va där

5.2.2 Grundskolesittning - 6/6 Gröna Villan SUS

Ingen va där opps

5.2.3 TG4 - 11/6

Maten var bra, det var kul. 30+ mocca shots.

5.2.4 TP4 - 4/6 betalning är Osqvik med NKM

Danne och Kat jobbade. Folk hade tentor. Dåligt datum.

6. Besluts- och diskussionspunkter

6.1. Wraqnominering

Oliver WRAQ nominering

Mötet har beslutat att inte välja Oliver Wilén som Wraq.

6.2. INvalsprocessen

Invalsprocess godkänd. Hålls internt i enlighet med reglementet

6.3. Glennperioden

6.3.1. Glennansvarig

Mille nomineras och godtar

Emelie kandiderar

Joppe nomineras och godtar

Melik nomineras och nekar

Samuel nomineras godtar

Mötet har valt Johannes Valck som Glennansvarig.

6.3.2. Glenn Code of Conduct

Glenn Code of Conduct V.2

Glenn Code of Conduct V.2 blir godkänd.

6.4. Boomis

Boomis funkar men det är en del som inte funkar 100%. Kaufmann vet va han ska göra.

Mötet röstar för att försöka hålla boomis under Qmisk.

6.5. Öppettider Kistan 2.0

Krav att Kistan måste vara öppet mellan 08-17. Nivå 5 access kan vara ett förslag, INGET OFFICIELLT, man kan då komma in i Kistan. Accessen läggs till för de nya studenter som börjar. Accessen är bara 08-17 → Dörren ska alltid vara stängt. Alla äldre studenter kommer behöva fixa manuellt då det inte läggs automatiskt. Vi vet inte om det går för denna mottagning tho.

- Om KTH anser Kistan att vara studieplats mellan 08-17 så ska de ta hand Kistan mellan 08-17. t.ex städ.
- Vi är studenter som studerar för att ta en examen. Således är kravet på att hålla sektionens lokalen öppen mellan 08-17 orimligt då det kräver vår närvaro och uppsyn över materiel som är i sektionens ägo. Detta förhindrar närvaro vid föreläsningar och andra studierelaterade åtaganden och är direkt skadligt mot studenternas studier.
- I och med att sektionen betalat för all inredning och annat material som används för att förhöja studiekvaliten vid KTH Kista hålls det bakom låsta dörrar för att förhindra stöld, således krävs högre säkerhetsåtgärder i det fall att lokalen öppnas upp för alla.
- Vi har ett komplext ljud- och ljussystem som är byggt av och för studenter, och många kronor är lagda på dessa system - både för egen och sektionens räkning. Dessa vill vi absolut inte behöva montera och demontera vid behov, då det är ett stort åtagande som kräver mycket tid.

6.6. Åter-Aktiv-era Samuel Larsson

Bakgrund: Samuel L har kontaktat Rikard angående att lägga till denna punkt. Bli han godkänd för aktiv igen får han då vara aktiv så länge han vill. Finns inget som styr eller förhinder detta utan beslutet tas av QMM. (majoritet)

Mötet beslutar att bordlägga detta ärende

7. Övriga frågor

7.1. Pannkaksshot

Om vi vill ha det på Nollepubrundan så ska det bestämmas och beställas. Mötet beslutar för att bordlägga detta ärende.

7.2. Städagen
Generellt, fyll i eventet på qmisk, kan man inte komma skriv till Rikard.
Skriv även i aktiva gruppen om man hade sagt att man kommer men
plötsligt inte kan.

7.3. Kvar efter sommaren?
4 personer som exar: Daniel, Corre, Robin, Alva
Efter imorgon blir ni kickad från aktiva gruppen.

8. Slutformalia

8.1. Nästa möte
Preliminärt tisdag 2:a aug 17:30

8.2. Mötets avslutande
23:50

Mötesordförande:

Rikard Johansson

Mötessekreterare:

Niloofer Rahmani

Justerare / Rösträknare:

Katarina Lindmark

Justerare / Rösträknare:

Johannes Valck

Närvarolista:

Rikard

Simon

Niloofer

Cornelia

Hampus

Daniel

Joppe

Kaufmann

Emelie

Kat

Yohanna
Linnea
Samue
Engeln
Ludvig
Ritze
Oliver
Asp
Anton
Felix
Melik
Alva
Robin
Gabbe
Mille
Jonathan